
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 415

Kan der gøres mere for at få uønskede udlændinge på psykiatriske afdelinger i Danmark

hjemsendt hurtigere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand

1/1

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2018-19
UUI Alm.del -  Spørgsmål 415

Offentligt


